










ID 988B 的附錄

外籍家庭傭工（傭工）若在二零零八年八月一日至二零一三

年七月三十一日期間獲入境事務處（入境處）發給工作簽證，有

關僱主可獲豁免繳交僱員再培訓徵款（徵款）。

若就現有合約尚有徵款未付，僱主仍須按一貫做法，依入境

處處長發出的付款通知書（ID 971）上所列明的到期日繳交徵

款。如該合約被提前終止時仍有未用的徵款餘額，該餘額將不會

被退還或轉撥於豁免徵款期完結後使用。

若僱主如第一段所述獲豁免繳交徵款，則無須填寫申請表格

（ID 988B）的第 4 部。

香港特別行政區政府

入境事務處

2009 年 3 月



Addendum to ID 988B

Employers of foreign domestic helpers (helpers) are not required to pay

Employees Retraining Levy (the levy) if the visas for the helpers are granted by

the Immigration Department between 1 August 2008 and 31 July 2013. 

For existing contracts with outstanding levy, employers have to settle the

payment in the usual manner according to the schedule as specified by the

Director of Immigration in the Payment Note (ID 971). If the contract is

subsequently terminated prematurely with unused levy balance, the balance shall

not be refunded or carried forward to the time after the suspension ends.

There is no need to complete Part 4 of the Application Form (ID 988B) if

the employers are not required to pay the levy as stipulated in the first paragraph

above. 

Immigration Department

The Government of the Hong Kong

Special Administrative Region

March 2009




